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	June 12, 2014
	
	Le 12 juin 2014

	
	
	

	Coram:  LeBel, Karakatsanis and Wagner JJ.
	
	Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et Wagner

	
	
	

	BETWEEN:

Peter Schober

Applicant

- and -

Tyson Creek Hydro Corporation

Respondent
	
	ENTRE :

Peter Schober

Demandeur

- et -

Tyson Creek Hydro Corporation

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

The motion for a sealing order on information included in the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA041379, 2014 BCCA 12, dated January 10, 2014, is dismissed with costs. The application for leave to appeal having been dismissed, the sealing orders in the lower courts are set aside and the materials filed with this Court are to be unsealed. 
	
	JUGEMENT

La requête visant à sceller de l’information dans la demande d’autorisation d’appel est rejetée.  La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA041379, 2014 BCCA 12, daté du 10 janvier 2014, est rejetée avec dépens. La demande d’autorisation d’appel ayant été rejetée, les ordonnances de mise sous scellés des juridictions inférieures sont annulées et les documents déposés à la Cour doivent être descellés.








J.S.C.C.
J.C.S.C. 



